

KCCC SUPER PRAYER WEEK

2/10 FRIDAY 週五

OUR SCHOOLS 我們的學校 · OUR YOUTH 我們的青少年

Our Schools

- Pray for our students' witness in the schools as ambassadors for Christ from preschool through college.
- Pray for Christian clubs and organizations on campus to be good and faithful ministers of the gospel and strong in discipleship.
- Pray for protection over schools from disease, violence, turmoil, and other afflictions (i.e. depression, anxiety, suicidal ideation, etc).

Our Youth

- Pray for depth in our student's relationship with Christ, that they would hold fast and obey in the midst of a society that points them in other directions, and for radical conviction to trust and follow Jesus through hardship and uncertainty.
- For our youth to balance the rigors of school, the heavy workload, stress, and anxiety with following Christ faithfully
- Pray for new discipleship opportunities to arise in the youth group - between youth themselves and between youth leaders and youth

Unreached People Group (UPG) 未得之民:

<https://joshuaproject.net/pray/unreachedoftheday>

我們的學校

- 為我們的學生從學齡前至大學在學校內有好的見證並成為基督的使者禱告。
- 為校園裡的基督團體和組織禱告，讓這些團體能成為福音的管道，堅守並裝備門徒。
- 保守學生在學校免於疾病、暴力、動亂和其他苦難（即抑鬱、焦慮、自殺念頭等）。

我們的青少年

- 為我們的學生能與基督保持親密的關係禱告，使他們在一個反文化大環境之下能夠堅定信仰、持守真道。
- 讓我們的年輕人在繁重的學業的壓力和焦慮中取得平衡並忠心地跟隨基督。
- 為教會青少年事工中有門徒培訓的機會仰望神——青年人之間以及青年領袖與青年人之間。